
 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від  30 липня  2020 року № 48   

м. Баштанка 

 ХLVІІІ  сесія  сьомого   скликання 

Місце проведення: зал засідань  
                                  міської ради 

Час 10.00 год. 
                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради – 23 (протокол реєстраційного голосування 
додається). 
       

Головуючий на сесії –   Іван РУБСЬКИЙ, міський голова.    

   

Сорок сьома  сесія готувалася у відповідності до Закону України «Про доступ 
до публічної інформації». Проєкти рішень органу місцевого самоврядування, яким є 
Баштанська міська рада, розроблені відповідними розпорядниками, інформація 
оприлюднена на офіційному сайті Баштанської міської ради. Проєкти рішень були 
ретельно розглянуті на спільному засіданні та засіданнях постійних комісій. Усі 
пропозиції та рекомендації враховано. 
     Окрім цього, депутати також отримали проєкти рішень на руки на паперових носіях.  
 

В роботі сесії взяли участь: 
- Вікторія МОСКАЛЕНКО  – голова Миколаївської обласної ради; 
- Олександр БОНДАР - депутат Миколаївської обласної ради; 

- Володимир ФРОЛЕНКО  – депутат Миколаївської обласної ради; 
- Світлана ЄВДОЩЕНКО – заступник міського голови з питань діяльності   

                                                  виконавчих органів ради; 
- Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ – перший заступник міського голови; 
- Лариса КОНОНЕНКО – керуюча справами виконавчого комітету; 
- Микола ГЕРАСИМЛЮК  – інженер з охорони праці КП «Міськводоканал»; 
- Анатолій КАРДАШОВ  – директор КП «Добробут»; 
- Андрій ЄСИПЕНКО – в.о.начальника КО «Правопорядок»; 
- Людмила РОШИОР – т.в.о. старости с.Новопавлівка; 
- Людмила ТИЩЕНКО – головний спеціаліст відділу освіти, молоді та спорту; 
- Світлана БЕРЕЗОВСЬКА – начальник відділу розвитку культури і туризму; 
- Антоніна ЗАВОРОТНЮК  – директор МІРЦ; 
- Працівники виконавчого апарату міської ради; 

- Ігор ГОНЧАРЕНКО - підполковник поліції, начальних дільничних офіцерів 
Миколаївській області; 

- Олександр КОЗЛОВЕЦЬ - майор поліції; 
- Володимир ЯНИК – активіст, заявник; 
- Віктор ЧЕРНОВ – активіст, заявник; 

- Василь ПШИЧЕНКО – заявник; 
- Микола ПРЕДКО – активіст, заявник; 



- Олена СОПИРЯЄВА – голова ОСББ «Гулівер» вул. Промислова,17-а; 
- Сергій Пляка - заявник  . 

 

         Головуючий на сесії Іван РУБСЬКИЙ, міський голова запропонував депутатам 
провести реєстраційне голосування. 
 

         Проведено реєстраційне голосування. 
         Зареєструвались 22 депутати та міський голова. 

 

       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному засіданні  бере  
участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  ради.  

      

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 
 

 Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що міською радою було 
направлено депутатське звернення з приводу можливих неправомірних дій третіх осіб, 
що виявились у незаконному збиранні урожаю зернових культур на земельних 
ділянках, що перебувають у комунальній власності міської ради, підтримане 
депутатами на минулій сесії 23 червня 2020 року до Національного антикорупційного 
бюро України та Генеральному прокурору України.  

В ході розгляду даного звернення вказаними установами міська рада отримала 

відповідь про перенаправлення його для розгляду по суті до Головного управління 
Національної поліції у Миколаївській області та прокуратури Миколаївської області 
(листи додаються).   
 

        Головуючий на сесії запропонував обрати секретаріат у кількості трьох депутатів: 
 

Петро ЖИГАЛКІН, від політичної партії «Нова держава», 
Зінаїда ЧЕРНОВА, від політичної партії «Відродження», 
Юрій ЛАБА, від політичної партії «Самопоміч», 
  

Міська рада затвердила склад секретаріату. 
Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1. 

 

        Також, головуючий на сесії вніс пропозицію обрати лічильну комісію у кількості 
трьох депутатів: 
 

Інна ГОМЕРСЬКА, від політичної партії  «Самопоміч», 
Віталій ГРИЦЮК,  від політичної партії  «Народний фронт», 
Володимир ОНИЩУК, від політичної партії «Європейська солідарність» 

      

 Міська рада затвердила склад лічильної комісії.                                   
 Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ оголосив про 
надходження до  міської ради наступних депутатських запитів: 

- від депутата міської ради ОНИЩУКА Володимира Івановича  про виділення 
коштів на ремонт покрівлі Новоєгорівської ЗОШ; 



- від депутата міської ради САВЧУКА Михайла Івановича  щодо необхідності  
вирішення питання про заміну опор ліній електропередач по вул.Квітневій в 
м.Баштанка; 

- від депутата міської ради САВЧУКА Михайла Івановича  щодо затвердження 
Положення про стипендію міського голови провідним спортсменам Баштанської 
ОТГ та їх тренерам і порядок її призначення; 

- від депутата міської ради ЖИГАЛКІНА Петра Івановича щодо безоплатного 
прийняття до комунальної власності  об’єднаної територіальної громади 

Баштанської міської ради артезіанських свердловин. 
 

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ поставив на 
голосування  включення депутатських запитів та звернень до порядку денного  ХLVІІІ 
сесії міської ради. 

 

Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1. 

 

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ поставив на 
голосування порядок денний та регламент роботи сорок восьмої сесії міської ради і 
запропонував проголосувати за його затвердження в цілому з урахуванням 
депутатських запитів. 

 

Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

        До участі в сесії долучилась депутат міської ради Світлана ГАПІШКО. 

 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

сорок восьмої  сесії міської ради  сьомого скликання: 
 

1. Про внесення змін до міської Комплексної програми соціального захисту 
населення «Турбота» на період до 2021 року, затвердженої рішенням міської ради 
від 27 лютого 2017 року №2. 

 
2. Про внесення змін та доповнень до Програми охорони навколишнього 

природнього середовища Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2018-

2020 роки, затвердженої рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №3. 

3. Про внесення змін та доповнень до Програми розвитку земельних відносин 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2018-2020 роки, затвердженої 
рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №2. 

Інформує: Олена  КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування  

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

https://decentralization.gov.ua/gromada/1176


Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

4. Про внесення змін до міської цільової соціальної Програми розвитку 
цивільного захисту Баштанської міської ради на 2018-2021 роки, затвердженої 
рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №1. 

Інформує: Леонід  СИРИЦЯ, начальник відділу з питань 
містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 
цивільного захисту 

5. Про депутатський запит депутата міської ради ОНИЩУКА Володимира 
Івановича  про виділення коштів на ремонт покрівлі Новоєгорівської ЗОШ. 

Інформує: Володимир  ОНИЩУК, депутат міської ради  
Людмила ТИЩЕНКО, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді і спорту 

  
6. Про депутатський запит депутата міської ради ЖИГАЛКІНА Петра 

Івановича щодо безоплатного прийняття до комунальної власності  об’єднаної 
територіальної громади Баштанської міської ради артезіанських свердловин. 

 
7. Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 

рік. 
Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  
8. Про зміну статусу гуртожитків.  

 
9. Про внесення змін до рішень міської ради від 06 квітня 2017 року №15 та від 

30 червня 2017 року №2 щодо прийняття комунальних закладів освіти та майна.  

10. Про надання згоди на безоплатне прийняття об’єктів, що є спільною 
власністю територіальних громад міста, сіл Баштанського району у комунальну 
власність об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради. 

11. Про безоплатне прийняття медичного обладнання стоматологічного 
кабінету із спільної власності територіальних громад міста, сіл Баштанського 

Інформує: Петро  ЖИГАЛКІН, депутат міської ради 

Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 

Інформує: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 

Інформує: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 

Інформує: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 
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району у комунальну власність об’єднаної територіальної громади Баштанської 
міської ради. 

 

12. Про затвердження Переліку об'єктів комунальної власності Баштанської 
міської ради в новій редакції.  

13. Про затвердження Положення про конкурс на посаду керівника закладу 
загальної середньої освіти Баштанської міської ради в новій редакції. 

14. Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 23 листопада 
2017 року № 12 «Про внесення змін до рішень міської ради від 27 лютого 2017 
року №15 та від 25 травні 2017 року №17». 

15. Про внесення змін до рішення міської ради від 29.08.2018 року №11 «Про 
затвердження Статутів Баштанських опорних закладів загальної середньої освіти 
І-ІІІ ступенів №1 та №2 Баштанської міської ради Баштанського району 
Миколаївської області та Положень про їх філії». 

16. Про надання дозволу на списання автобусу КАВЗ – 685 з балансу відділу 
освіти, молоді та спорту. 

17. Про надання дозволу на списання автобусу ГАЗ – 5312 з балансу відділу 
освіти, молоді та спорту. 

18. Про внесення змін до рішення міської ради від 12.02.2019 року №14 «Про 
затвердження структури комунальної установи «Баштанський міський 
інклюзивно-ресурсний центр Баштанської міської ради Баштанського району 
Миколаївської області». 

 

19. Про затвердження  Порядку  відбору та видання творів місцевих авторів та  
їх фінансова підтримка з міського бюджету 

Інформує: Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку 
культури і туризму 

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 

Інформує: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 

Інформує: Людмила ТИЩЕНКО, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді і спорту  

Інформує: Людмила ТИЩЕНКО, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді і спорту  

Інформує: Людмила  ТИЩЕНКО, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді і спорту  

Інформує: Людмила  ТИЩЕНКО, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді і спорту   

Інформує: Людмила ТИЩЕНКО, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді і спорту  

Інформує: Антоніна ЗАВОРОТНЮК, директор МІРЦ 



20. Про затвердження плану роботи Баштанської міської рани на ІІ півріччя 
2020 року. 

Інформує: Юлія ГЛАДКА, начальник відділу організаційно-

кадрової роботи та контролю 

21. Про внесення змін та доповнень до Регламенту роботи Баштанської міської 
ради сьомого скликання, затвердженого рішенням міської ради від 28 грудня 2016 
року №17. 

Інформує: Юлія ГЛАДКА, начальник відділу організаційно-

кадрової роботи та контролю 

22. Про внесення змін до Регламенту виконавчого комітету Баштанської 
міської ради сьомого скликання. 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

 

23. Про затвердження Положення про господарську групу при Баштанській 
міській раді у новій редакції. 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

24. Про затвердження Положення про порядок закріплення майна комунальної 
власності Баштанської об’єднаної територіальної громади на праві 
господарського відання або оперативного управління. 

Інформує: Ольга  СИТНІК, начальник юридичного відділу 

25. Про затвердження Положення про порядок ведення договірної роботи.  
Інформує: Ольга  СИТНІК, начальник юридичного відділу 

26. Про передачу майна комунальної власності Баштанської об’єднаної 
територіальної громади. 

Інформує: Валерій МОСІН, спеціаліст І категорії відділу 
бухгалтерського обліку та звітності 

27. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою по відведенню земельної 
ділянки в постійне користування. 

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

28. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення 
товарного сільськогосподарського виробництва. 

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

29. Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту із землеустрою щодо 
надання земельної ділянки у власність для ведення фермерського господарства. 

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

30. Про надання дозволу на розробку проєкту із землеустрою щодо надання 
земельної ділянки у власність.  

31. Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди 
на них на земельних торгах. 

      Інформує:     Іван  БУБЛИК,   начальник     відділу   з     питань   земельних 

     відносин та охорони навколишнього середовища 



Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

32. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) в натурі меж земельної ділянки на право оренди.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

33. Про затвердження проєкту землеустрою щодо зміни цільового 
призначення земельної ділянки.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

34. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність в розмірі земельної частки (паю) для ведення фермерського 
господарства.  

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

35. Про передачу земельної ділянки в постійне користування.  
Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

36. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

37. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою. 
Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

38. Про надання дозволу  на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для ведення садівництва. 

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

39. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки в оренду під городництво.  

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

40. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної 
ділянки у власність для ведення фермерського господарства. 

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

41. Про першочерговість  надання земельних ділянок у приватну 
власність учасникам бойових дій для ведення особистого селянського 
господарства. 

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

42. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на 
місцевості). 

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

43. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки в оренду. 



Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

44. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки в оренду.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
45. Про внесення змін до рішення міської ради від 14 травня 2020 року 

№5 «Про розірвання договору оренди землі».  
Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

46. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

47. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність.  

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

48. Про скасування рішення міської ради від 23 червня 2020 року №17 
«Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо зміни цільового призначення 
земельної ділянки».  

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

49. Про скасування рішення міської ради від 04 березня 2020 року №41 
«Про припинення права власності (користування) земельної ділянки». 

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

50. Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства.  

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

  

51. Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства гр.Саврилову М.М.  

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

52. Про припинення права власності (користування) земельною 
ділянкою. 

 Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

53. Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства. 

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 



54. Про погодження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність. 

Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

55. Про депутатський запит депутата міської ради САВЧУКА Михайла 
Івановича  щодо необхідності  вирішення питання про заміну опор ліній 
електропередач по вул.Квітневій в м.Баштанка. 

Інформують: Михайло САВЧУК, депутат міської ради  
Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ, перший заступник 
міського голови  

56. Про депутатський запит депутата міської ради САВЧУКА Михайла 
Івановича  щодо затвердження Положення про стипендію міського голови 
провідним спортсменам Баштанської ОТГ та їх тренерам і порядок її 
призначення. 

Інформує: Михайло САВЧУК, депутат міської ради   

57. Різне: 
- Про погодження спрямування коштів міського бюджету Баштанської 

міської ради на 2020 рік на проведення ремонту під’їзних шляхів до 
будинків по вул. Промислова, 28, 30, 32 (1000 м 2 - 440,0 тис.грн.); 

Інформує: Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ, перший заступник 
міського голови  

-   Про погодження спрямування коштів міського бюджету Баштанської 
міської ради на 2020 рік на проведення ремонту під’їзного шляху до будинку 
по вул. Промислова, 17 а (1590 м2 - 641,0 тис.грн.); 

Інформує: Володимир  ДРАГУНОВСЬКИЙ, перший заступник 
міського голови  

 

- Про погодження спрямування коштів міського бюджету Баштанської 
міської ради на 2020 рік на проведення ремонту проїзду від 
вул.Баштанської республіки до містечка «Казка» (300 м 2 – 209,0 тис.грн).  

Інформує: 
 

Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ, перший заступник 
міського голови  

 

        Перед розглядом питань порядку денного  міський голова Іван РУБСЬКИЙ  
запропонував розглянути питання щодо погодження спрямування коштів  міського 
бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік на проведення ремонту під’їзного 
шляху до будинку по вул. Промислова, 17 а (1590 м2 - 641,0 тис.грн.), у зв’язку з тим, 
що з даного питання на сесії присутні голова обласної ради Вікторія МОСКАЛЕНКО 
та депутати обласної ради Олександр БОНДАР та Володимир ФРОЛЕНКО.  

 

 

1. СЛУХАЛИ:  
Про спрямування коштів міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік 
на проведення ремонту під’їзного шляху до будинку по вул. Промислова, 17 а 
(1590 м2 - 641,0 тис.грн.). 



Інформує: 
 

Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ, перший заступник 
міського голови  

 

ВИСТУПИЛИ: Вікторія МОСКАЛЕНКО, голова Миколаївської обласної ради, яка 
наголосила, що наразі депутатами обласної ради розглядається питання щодо 
розподілу коштів на ремонт комунальних доріг району. Для Баштанської ОТГ 
планується спрямувати кошти в сумі  3940,0 тис.грн. на ремонт підʼїзду  до ОЗЗСО І-ІІІ 
ступенів № 2 та до опорної лікарні Баштанського району. Але, враховуючи  численні 
звернення мешканців гуртожитку по вул. Промислова,17-а до депутатів обласної ради з 
проханням пострияти у вирішення питання щодо виділення коштів на облаштування 
під’їзних шляхів до будинку гуртожитку, депутатами внесено пропозицію щодо 
виділення коштів в сумі 1300,0 тис. грн. (з 3940,0 тис.грн.) саме на вирішення даної 
проблеми. В ході вивчення даного питання було з’ясовано, що так як дана дорога є в 
комунальній власності Баштанської ОТГ, то кошти субвенції на її ремонт 
спрямовуватись не можуть і до кінця року використані не будуть. Вікторія Вікторівна 

звернулась до депутатів з проханням  звернути увагу на проблеми мешканців 
гуртожитку та спрямувати кошти на ремонт під’їзного шляху до будинку по вулиці 
Промисловій, 17-а з міського бюджету Баштанської міської ради.        
 

Володимир  ФРОЛЕНКО,  депутат обласної ради, який проінформував, що 
Баштанський район перебуває в першій 10  районів Миколаївської області по 
фінансуванню за різними статтями видатків з обласного бюджету. Наголосив на тому, 
що до кінця року за рахунок перевиконання обласного бюджету на завершення 
реконструкції перехідних об’єктів планується виділити додаткові кошти. Окремо 
наголосив на тому, що громада Баштанщини повинна здійснювати контроль за 
проведенням будь-яких робіт на території громади за бюджетні кошти, адже 
відхилення від проекту можливо усунути ще на стадії його реалізації. 
 

Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який подякував керівництву обласної ради та 
її депутатам за підтримку Баштанського району та співпрацю. Звернув увагу присутніх 
на те, що громада Баштанщини неодноразово зверталася до обласної ради щодо 
необхідності завершення будівництва розпочатих об’єктів, таких як гребля 
Центрального  ставу  та хоспіс Багатопрофільної лікарні Баштанського району, але 
наразі дані об’єкти незавершені. 
 

Олександр БОНДАР, депутат обласної ради, проінформував присутніх, що вартість 
проекту реконструкції греблі  Центрального ставу складає близько 30 млн.грн. У 2020 
році з обласного бюджету планується виділити близько 6 млн. грн. (завершення 
ремонту тротуару, огорожі, встановлення відбійників, тощо).         
 

Петро ЖИГАЛКІН, депутат міської ради, який підняв питання щодо невиконання 
рішень обласної ради про передачу будівлі ПКВО «Фармація» (приміщення аптеки по 
вул. Ювілейна) до комунальної власності Баштаського району. 
 

Вікторія МОСКАЛЕНКО, голова Миколаївської обласної ради, яка наголосила на 
тому, що керівництво ПКВО «Фармація» відмовилося в добровільному порядку 
виконувати рішення обласної ради щодо передачі даної будівлі, мотивуючи тим, що 
дане приміщення здається в оренду, та до установи надходять кошти від орендної 
плати. Зауважила, що вже була створена комісія по передачі даного  об’єкту, але наразі 



питання не вирішується через відсутність узгодження процедури з боку Миколаївської 
ОДА. 
 

Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради, який звернувся до присутніх та закликав 
допомогти мешканцям гуртожитку по вул. Промисловій,17-а у вирішенні питання 
ремонту під’їзного шляху, адже самотужки ОСББ дане питання не вирішить. 
 

      Міський голова поставив на голосування пропозицію щодо погодження 
спрямування коштів міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік на 
проведення ремонту під’їзного шляху до будинку по вул. Промислова, 17 а (1590 м2 - 

641,0 тис.грн.). 
 Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 
 

ВИРІШИЛИ: Погодити спрямування коштів міського бюджету Баштанської міської 
ради на 2020 рік на проведення ремонту під’їзного шляху до будинку по вул. 
Промислова, 17 а (1590 м2 - 641,0 тис.грн.). 

 

Міський голова перед початком роботи сесії запропонував презентацію проєкту 
Національної поліції у Миколаївській області «Проект поліцейського офіцера 
громади». 
 

2. СЛУХАЛИ:   
Про внесення змін до міської Комплексної програми соціального захисту 
населення «Турбота» на період до 2021 року, затвердженої рішенням міської ради 
від 27 лютого 2017 року №2. 

 
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій депутати погодили внесення доповнень до проєкту 
рішення, а саме в пункті 2 розділу 5  заходів програми стосовно покращення теплового 
режиму дитячого будинку сімейного типу сім'ї Плотнік по вул. Європейська, 14 та 
передбачити кошти на ці заходи в сумі  35,0 тис.грн у 2020 році.  

Також, депутати не дійшли згоди щодо надання одноразової матеріальної 
допомоги малозабезпеченим сім'ям військовослужбовців, які померли під час 
проходження військової служби в зоні АТО та ООС.  

Пропозиції надходили щодо зафіксування суми допомоги на рівні  3,0 тис.грн 
від комісії з питань транспорту, а також щодо збільшення суми до 20,0 тис.грн від 
членів комісії з питань агропромислового комплексу, земельних ресурсів, благоустрою 
та  екології. 

На засіданні комісії з питань планування, бюджету, фінансів, економіки, 
інвестицій та регуляторної політики депутатами було запропоновано розмір допомоги 
встановити на рівні 12,0 тис.грн та передбачити, що ці кошти повинні бути спрямовані 
саме на встановлення пам'ятників.    

В ході обговорення депутати дійшли згоди щодо необхідності підтримки сімей 
учасників бойових дій в зоні проведення АТО та ООС та підтримали пропозицію щодо 
надання одноразової допомоги в сумі 20,0 тис. грн. 

  

Проведено голосування з  урахуванням змін та поправок:  

Підсумки голосування:  

Доповідала: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування  



«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 
 

3. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін та доповнень до Програми охорони навколишнього 
природнього середовища Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2018-

2020 роки, затвердженої рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №3. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2  додається) 
 

4. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін та доповнень до Програми розвитку земельних відносин 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2018-2020 роки, затвердженої 
рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №2. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 3  додається) 
 

5. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до міської цільової соціальної Програми розвитку цивільного 
захисту Баштанської міської ради на 2018-2021 роки, затвердженої рішенням 
міської ради від 12 липня 2018 року №1. 

Доповідав: Леонід  СИРИЦЯ, начальник відділу з питань 
містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 
цивільного захисту 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 4  додається) 
 

6. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради ОНИЩУКА Володимира 
Івановича  про виділення коштів на ремонт покрівлі Новоєгорівської ЗОШ. 

Доповідали: Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради  
Людмила ТИЩЕНКО, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді і спорту 

  
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що за розрахунками, 

наданими відділом освіти, молоді і спорту, на проведення поточного ремонту покрівлі 
Новоєгорівської ЗОШ необхідно близько 150,0 тис.грн.  



На засіданні постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів, 

економіки, інвестицій та регуляторної політики депутати погодили здійснення 
перерозподілу коштів, у зв'язку з чим пропонується економію коштів по продуктах 
харчування у сумі 137,320 тис.грн. в закладах дошкільної освіти зняти і спрямувати на 
проведення поточного ремонту покрівлі в Новоєгорівській ЗОШ.  

 

ВИСТУПИЛИ: 
Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який запропонував доручити головним 
розпорядникам коштів та фінансову відділу міської ради  під час розгляду рішень про 
внесення змін до міського бюджету інформувати депутатів про наявну економію 
коштів міського бюджету за статтями видатків.  
 

Проведено голосування за підтримку депутатського запиту:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 5  додається) 
 

7. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради ЖИГАЛКІНА Петра Івановича 
щодо безоплатного прийняття до комунальної власності об’єднаної 
територіальної громади Баштанської міської ради артезіанських свердловин. 

ВИСТУПИЛИ: 
Людмила РОШИОР, т.в.о.старости с.Новопавлівка, яка проінформувала, що 
свердловини, про які йде мова у запиті, знаходяться за межами населеного пункту, біля 

них відсутні електромережі, вони давно законсервовані та перебувають в 
непридатному для використання стані. Запропонувала пробурити нову свердловину в 
центрі населеного пункту.  
 

Микола ГЕРАСИМЛЮК, інженер  з техніки безпеки КП «Міськводоканал», який 
зауважив, що КП «Міськводоканал» не заперечує про їх прийняття даних свердловин 
на баланс, але можливість їх експлуатації буде визначено після їх обстеження. Після 
прийняття свердловин спеціалісти підприємства виїдуть на місце, проведуть 
обстеження та зʼясують можливість їх відновлення, експлуатації, стану водопровідних 
мереж та дебіту води в них.      
 
Проведено голосування за підтримку депутатського запиту:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 6  додається) 
 

8. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік. 

Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданнях постійних депутатських комісій  та враховуючи надходження додаткових 

Доповідали: Петро  ЖИГАЛКІН, депутат міської ради 

Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 

https://decentralization.gov.ua/gromada/1176
https://decentralization.gov.ua/gromada/1176


клопотань від головних розпорядників коштів, старост громади, депутатських запитів 
та звернень, пропонується внести до проєкту рішення додаткові зміни, а саме: 
1) Зменшити видатки на придбання та встановлення тротуарної плитки біля Міського 

будинку культури на суму 330,0 тис.грн та спрямувати їх на: 
- Проведення поточного ремонту покрівлі Міського будинку культури у сумі 

135,131 тис.грн; 
- Збільшити видатки на реконструкцію системи газопостачання топкової Міського 

будинку культури з встановленням модемного зв'язку на суму 110,0 тис.грн; 
- Спрямувати кошти в сумі 84,869 тис.грн. на проведення поточного ремонту 

Міського будинку культури. 
2) Зменшити видатки на проведення святкових заходів по відділу розвитку 

культури і туризму на суму 32,525 тис.грн та спрямувати ці кошти на ремонт 
вимощення біля Новосергіївського сільського будинку культури; 

3) Зменшити видатки по Плющівському ТОВК на 20,0 тис.грн на відновлення 
криниці, на 30,0 тис.грн на ремонт тротуарів та збільшити видатки на 50,0 
тис.грн на проведення ремонту дороги по вул. Центральній в с.Плющівка, 
пошкодженої зливою. 

4) Зменшити видатки на продукти харчування в закладах дошкільної освіти за 
рахунок економії у сумі 137,320 тис.грн та спрямувати ці кошти на проведення 
поточного ремонту покрівлі Новоєгорівської ЗОШ. 
 

Окрім того, на засіданні комісії з питань агропромислового комплексу, земельних 
ресурсів, благоустрою та  екології надійшла пропозиція щодо виділення коштів у сумі 
20,0 тис.грн на надання матеріальної допомоги сім'ї померлого військовослужбовця на 
встановлення пам'ятника на могилі померлого за рахунок зменшення видатків на 
покращення матеріально-технічної бази Баштанського міського будинку культури.  

Також, на засіданні комісії з питань соціального захисту медицини, торгівлі,  
побутового обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, 
духовності, законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності  та  етики було 
рекомендовано доручити відділу освіти, молоді та спорту провести розрахунок 
необхідних коштів для забезпечення функціонування шкіл у умовах карантину 
(придбання термометрів, дезінфікуючих засобів, масок, тощо)  

 

ВИСТУПИЛИ:  
Лідія ЗАБОЛОТНЯ, депутат міської ради, яка запропонувала кошти передбачені на 
відновлення свердловин в с.Новопавлівка спрямувати на буріння нової свердловини. 
 

Максим КРИВЕНКО, депутат міської ради, який проінформував, що ще в минулому 
році радою було підтримано його депутатський запит щодо спрямування коштів 
міського бюджету в сумі 100,0 тис.грн. на відновлення водопостачання в с.Явкине, до 
сьогоднішнього дня даний запит не виконано. 
 

Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, який запропонував все таки вишукати 
можливість та виділити кошти з міського бюджету в розмірі 20,0 тис.грн. для надання 
матеріальної допомоги сімʼї померлого учасника АТО. 
 

Іван РУБСЬКИЙ, міський голова, який наполіг на виділенні коштів у сумі 60,0 
тис.грн. на відновлення свердловин в с.Новопавлівка, також запропонував  
повернутися до питання виділення коштів на відновлення водопостачання в с.Явкине 
на наступній сесії міської ради та в межах наявної економії коштів міського бюджету. 
 



Проведено голосування за проєкт рішення зі змінами:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 7  додається) 
 

9. СЛУХАЛИ:  
Про зміну статусу гуртожитків.  

 
 Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано, з метою уникнення 
соціальної напруги, запросити голів ОСББ гуртожитків, перелічених у рішенні, 
вручити їм під підпис дане рішення та роз'яснити подальші дії.  
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 8  додається) 
 

10. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішень міської ради від 06 квітня 2017 року №15 та від 30 
червня 2017 року №2 щодо прийняття комунальних закладів освіти та майна.  

 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 9  додається) 
 

11. СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на безоплатне прийняття об’єктів, що є спільною власністю 
територіальних громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність 
об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради. 
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 10  додається) 
 

12. СЛУХАЛИ:  
Про безоплатне прийняття медичного обладнання стоматологічного кабінету із 
спільної власності територіальних громад міста, сіл Баштанського району у 
комунальну власність об’єднаної територіальної громади Баштанської міської 
ради. 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 

Доповідав: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 



 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійної комісії з питань соціального захисту медицини, торгівлі,  
побутового обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, 
духовності, законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності  та  етики 
депутатами було запропоновано рекомендувати міському голові власним 
розпорядженням зобов'язати старосту с.Новоєгорівка взяти під особистий контроль 
питання щодо подальшого функціонування стоматологічного кабінету. 

 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 11  додається) 
 

13. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Переліку об'єктів комунальної власності Баштанської міської 
ради в новій редакції.  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 12  додається) 
 

14. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про конкурс на посаду керівника закладу загальної 
середньої освіти Баштанської міської ради в новій редакції. 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 13  додається) 
 

15. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 23 листопада 2017 
року № 12 «Про внесення змін до рішень міської ради від 27 лютого 2017 року 
№15 та від 25 травні 2017 року №17». 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 14  додається) 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 

Доповідала: Людмила ТИЩЕНКО, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді і спорту  

Доповідала : Людмила ТИЩЕНКО, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді і спорту  



16. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 29.08.2018 року №11 «Про 
затвердження Статутів Баштанських опорних закладів загальної середньої освіти 
І-ІІІ ступенів №1 та №2 Баштанської міської ради Баштанського району 
Миколаївської області та Положень про їх філії». 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 15  додається) 
 

17. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на списання автобусу КАВЗ – 685 з балансу відділу освіти, 
молоді та спорту. 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході розгляду даного 
проєкту рішення на погоджувальній раді та засіданнях постійних комісій депутатами 
було рекомендовано внести зміни до проєкту рішення та надати дозвіл на передачу в 
господарське відання та на баланс КП «Добробут» автобусу КАВЗ-685 з балансу 
відділу освіти, молоді та спорту. 

 Відкоригований проєкт рішення було долучено до  роздаткового матеріалу.  

 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 16  додається) 
 

18. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на списання автобусу ГАЗ – 5312 з балансу відділу освіти, 
молоді та спорту. 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході розгляду даного 
проєкту рішення на погоджувальній раді та засіданнях постійних комісій депутатами 
було рекомендовано внести зміни до проєкту рішення та надати дозвіл на передачу в 
господарське відання та на баланс КП «Добробут» автобусу ГАЗ-5312 з балансу 
відділу освіти, молоді та спорту. 

Відкоригований проєкт рішення було долучено до  роздаткового матеріалу. 

 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 17  додається) 
 

19. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 12.02.2019 року №14 «Про 
затвердження структури комунальної установи «Баштанський міський 

Доповідала: Людмила ТИЩЕНКО, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді і спорту  

Доповідала: Людмила ТИЩЕНКО, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді і спорту  

Доповідала: Людмила ТИЩЕНКО, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді і спорту  



інклюзивно-ресурсний центр Баштанської міської ради Баштанського району 
Миколаївської області». 

 

        Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході розгляду даного 
проєкту рішення на засіданнях постійних комісій депутатами було рекомендовано 

виключити даний проект рішення з порядку денного сесії та повернутися до його 
розгляду після передачі в комунальну власність міської ради спеціалізованого 
автомобіля. 
  

Проведено голосування за зняття даного проекту рішення з порядку денного :  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (зняти проект рішення «Про внесення змін до рішення міської ради 
від 12.02.2019 року №14 «Про затвердження структури комунальної установи 
«Баштанський міський інклюзивно-ресурсний центр Баштанської міської ради 
Баштанського району Миколаївської області».) 

  

20.  СЛУХАЛИ:  
Про затвердження  Порядку  відбору та видання творів місцевих авторів та  їх 
фінансова підтримка з міського бюджету 

Доповідала: Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку 
культури і туризму 

 
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано внести зміни до проєкту 
рішення, а саме: по тексту рішення прибрати  слово «відбору» та передбачити, що 
Порядок діє тільки у 2020 році. 

Це було зумовлено тим, що в поточному році закінчується термін дії програми 
розвитку культури і її необхідно буде затвердити в новій редакції. Окрім того, 
депутати зійшлись на думці, що відбір творів для друку повинен проводитись на 
конкурсній основі. Тому доручено відділу розвитку культури розробити окреме 
положення, як додаток до програми, яким і буде передбачено процедуру конкурсного 
відбору матеріалів.   

 

Також запропоновано  пункт 6.2. Порядку викласти в такій редакції: 
«6.2. До складу робочої групи входять: два депутати міської ради та по одному 
представнику від відділу розвитку культури і туризму виконавчого комітету 
Баштанської міської ради, відділу освіти, молоді та спорту виконавчого комітету 
Баштанської міської ради, центральної районної бібліотеки, районної газети, інших 
організацій та приватні особи, знавці української мови та літератури. Всього до складу 
комісії має входити не менше дев’яти осіб». 
 

ВИСТУПИЛИ: 
Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку культури і туризму, яка 
запропонувала    здійснювати розподіл друкованих видань у наступних відсотках:  30% 
- міська рада, 30 % - відділ освіти, 30 % - відділ культури, 10 % -автор. 
 

Проведено голосування з урахуванням озвучених змін:  

Підсумки голосування:  

Доповідала: Антоніна ЗАВОРОТНЮК, директор МІРЦ 



«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 18  додається) 
 

21.  СЛУХАЛИ:  
Про затвердження плану роботи Баштанської міської рани на ІІ півріччя 2020 
року. 

Доповідала: Юлія ГЛАДКА, начальник відділу організаційно-

кадрової роботи та контролю 

 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано доповнити Розділ І 
плану роботи пунктом 24 такого змісту: «Про звіт начальника відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища про роботу відділу».  

 
Проведено голосування за проєкт рішення зі змінами:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 19  додається) 
 

22.  СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін та доповнень до Регламенту роботи Баштанської міської ради 
сьомого скликання, затвердженого рішенням міської ради від 28 грудня 2016 року 
№17. 

Доповідала: Юлія ГЛАДКА, начальник відділу організаційно-

кадрової роботи та контролю 

 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано пункт 4 проєкту рішення 
доповнити та передбачити можливість надання депутатам міської ради 
індивідуального доступу до інтернет-приймальні.  

Також запропоновано передбачити, що відповідальність за достовірність наданої 
депутатом інформації та матеріалів несе особисто депутат ради.  

 
Проведено голосування за проєкт рішення зі змінами:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 20  додається) 
 

23. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до Регламенту виконавчого комітету Баштанської міської ради 
сьомого скликання. 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

 
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано виключити з проєкту 
рішення абзац наступного змісту:  
«Без додержання 20-ти денного терміну можуть бути прийняті рішення виконавчого 
комітету, які стосуються внутрішньо – організаційних питань, а також у інших 



випадках, встановленими бюджетним законодавством, прокурорським наглядом за 
додержанням законів та іншими спеціальними законами» та керуватись нормами  
Закону України «Про доступ до публічної інформації». 

 
Проведено голосування за проект рішення зі змінами:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» 2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 21  додається) 
 

24.  СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про господарську групу при Баштанській міській 
раді у новій редакції. 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

 
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано пункт 2 розділу 6 
Положення виключити. 
 
Проведено голосування за проект рішення зі змінами:   

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 22  додається) 
 

25.  СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про порядок закріплення майна комунальної 
власності Баштанської об’єднаної територіальної громади на праві 
господарського відання або оперативного управління. 

Доповідала: Ольга  СИТНІК, начальник юридичного відділу 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 23  додається) 
 

26. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про порядок ведення договірної роботи.  

Доповідала: Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 24  додається) 
 

27.  СЛУХАЛИ:  
Про передачу майна комунальної власності Баштанської об’єднаної 
територіальної громади. 



Доповідав: Валерій  МОСІН, спеціаліст І категорії відділу 
бухгалтерського обліку та звітності 

  

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано розглянути можливість 
передачі топкової в оренду за зверненнями громадян. У зв’язку з чим, головуючим 
було запропоновано виключити з порядку денного даний проект рішення.  
 
Проведено голосування за виключення з порядку денного даного рішення.  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (виключити з порядку денного проект  рішення «Про передачу 
майна комунальної власності Баштанської об’єднаної територіальної громади») 
 

28.  СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою по відведенню земельної ділянки в 
постійне користування. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 25  додається) 
 

      29. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення товарного 
сільськогосподарського виробництва. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 26  додається) 
 

30. СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту із землеустрою щодо надання 
земельної ділянки у власність для ведення фермерського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 27  додається) 
 

31. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на розробку проєкту із землеустрою щодо надання земельної 
ділянки у власність.  



Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході доопрацювання 

проєкту рішення пропонується внести зміни до рішення в частині уточнення адреси  в 
пункті 6 та змінити з вул. 1 травня, 23 на вул.1 травня 23, а. 

 

Проведено голосування за проект рішення зі змінами:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 28  додається) 
 

32. СЛУХАЛИ:  
Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них на 
земельних торгах. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії з питань агропромислового комплексу, земельних ресурсів, 
благоустрою та  екології була внесена пропозиція щодо голосування на сесії міської 
ради окремо за кожну земельну ділянку. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу міської ради, яка проінформувала 
депутатів, що земельна ділянка площею 42,7 га в межах Баштанської міської ради з 
функціональним призначенням пасовище перебуває в комунальній власності 
Баштанської міської ради відповідно до витягу з ДЗК. 12.08.2018 року було  винесено 
рішення суду щодо припинення дії договору оренди земельної ділянки у зв’язку з її 
нецільовим використанням. Користувачами земельної ділянки подавалися апеляційні 
та касаційні оскарження даного рішення, але вони задоволені не були. 15.07.2020 року 
відбулося чергове засідання апеляційного суду, відповідно до рішення було залишено в 
силі рішення суду першої інстанції. 
 

Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, який заявив, що відповідно до наявної в 
нього інформації  користувачами земельної ділянки подані  чергові позовні заяви, які 
вже призначені до розгляду. Наразі судові процеси щодо даної земельної ділянки 
тривають, а отже на його думку, міська рада не має права приймати рішення щодо 
даної земельної ділянки до закінчення судових процесів.  
 

Петро ЖИГАЛКІН, депутат міської ради, проінформував, що ним як головою 
постійної комісії та спеціалістами відділу з питань земельних відносин були обстежені 
земельні ділянки, передані в комунальну власність, в тому числі і земельна ділянка 
площею 27,1 га в межах Баштанської міської ради з функціональним призначенням -

пасовище. На його думку дана земельна ділянка не придатна для ведення на ній 
особистого селянського господарства та знаходиться в межах  природоохоронної зони.  

 

Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, наголосив на необхідності формування 
відкритого списку вільних земельних ділянок з висновками щодо можливого їх 



використання. Запропонував розглянути питання про затвердження переліку земельних 
ділянок для продажу  прав оренди на них на земельних торгах на позачерговій сесії 
міської ради.  Окрім того, запропонував розглянути можливість офіційного відведення 
природоохоронних зон.  
 

      Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ запропонував зняти з 
розгляду даний проєкт рішення з метою його доопрацювання та розгляду на 
позачерговій сесії.  
  

Проведено голосування за виключення з порядку денного даного рішення з метою 
доопрацювання:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ: (виключити з порядку денного проєкт  рішення «Про доповнення 
переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них на земельних торгах» з 
метою доопрацювання та розгляду на позачерговій сесії) 

 

33. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельної ділянки на право оренди.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії з питань агропромислового комплексу, земельних ресурсів, 
благоустрою та  екології даний проєкт рішення не було підтримано у зв'язку з тим, що 
дані земельні ділянки зареєстровані в реєстрі речових прав з державною формою 
власності. 

В ході обговорення в якому взяли участь міський голова Іван РУБСЬКИЙ, 

депутати міської ради Володимир ОНИЩУК, Віктор МАЙДАНОВ, було 
запропоновано доручити відділу з питань земельних відносин та юридичному відділу 
вжити заходів щодо впорядкування документації по невитребуваним паям та 
цільовому призначенню земельних ділянок із залученням представників 
Держгеокадастру та реєстраційного відділу. 

  

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ запропонував зняти з розгляду 
даний проєкт рішення з метою його доопрацювання та розгляду на позачерговій сесії.  
  

Проведено голосування за виключення з порядку денного даного рішення з метою 
доопрацювання:   

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (виключити з порядку денного проєкт  рішення «Про дозвіл на 
розробку технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) в 
натурі меж земельної ділянки на право оренди» з метою його доопрацювання) 

 

34. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо зміни цільового призначення 
земельної ділянки.  



Інформує: Іван Анатолійович БУБЛИК, начальник відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійної комісії з питань агропромислового комплексу, земельних ресурсів, 
благоустрою та  екології було запропоновано доповнити пункти інформацією про 

площу земельних ділянок: 
пункт 1) площа 0,10 га; 
пункт 2) площа 0,0064 га; 
пункт 3) площа 0,0144 га.   

 
Проведено голосування з урахуванням змін:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 29  додається) 
 

35.  СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність в розмірі земельної частки (паю) для ведення фермерського 
господарства.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійної комісії з питань агропромислового комплексу, земельних ресурсів, 
благоустрою та  екології не було одноголосно підтримано даний проєкт рішення та  
запропоновано доповнити пункти 22,23,24,  вказавши дату та номери договорів оренди 
земельних ділянок, дія яких припиняється даним рішенням. 
 
Проведено голосування з урахуванням змін:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 30  додається) 
 

36. СЛУХАЛИ:  
Про передачу земельної ділянки в постійне користування.  

Доповідав: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 31  додається) 
 

37.  СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства. 



Доповідав: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано доповнити преамбулу 
рішення та вказати статус осіб, чиї проєкти затверджуються, а саме: «учасники 
бойових дій».  
 
Проведено голосування з урахуванням змін:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 32  додається) 
 

38.  СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 33  додається) 
 

39.  СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу  на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для ведення садівництва. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 34  додається) 
 

40. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
оренду під городництво.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано зняти з порядку денного 
сесії ради даний проєкт рішення та направити його на доопрацювання, так як за даною 
земельною ділянкою в с.Новосергіївка виникла спірна ситуація.  

 

         Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ запропонував зняти з 
розгляду даний проєкт рішення з метою його доопрацювання та розгляду на 
позачерговій сесії.  
  



Проведено голосування за виключення з порядку денного даного рішення з метою 
доопрацювання:  

  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (виключити з порядку денного проєкт  рішення «Про дозвіл на 
розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду під 
городництво» з метою доопрацювання) 

 

41.  СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки у 
власність для ведення фермерського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано підтримати пункт 1 
проєкту рішення, так як земельна ділянка, передбачена  в цьому пункті, перебуває в 
постійному користуванні у ЧЕПІКОВА Олександра Васильовича. 

  У пунктах 2,3,4,5 було запропоновано відмовити громадянам  в наданні 
дозволів, так як, земельна ділянка, на яку претендують громадяни, перебуває в оренді у 
фермерського господарства «ЧШЛ».  

 
Проведено голосування з урахуванням змін:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 35  додається) 
 

42.  СЛУХАЛИ:  
Про першочерговість  надання земельних ділянок у приватну власність 
учасникам бойових дій для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданнях постійних комісій депутати не дійшли згоди щодо даного проєкту рішення.  

Комісія з питань соціального захисту медицини, торгівлі, побутового 
обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, духовності, 
законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності  та  етики підтримала 
перший пункт рішення.  
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 36  додається) 
 

43.  СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на місцевості). 



Інформує: Іван  БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 37  додається) 
 

44.  СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
оренду. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано підтримати пункт 1 
проєкту рішення  щодо надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки в оренду АТ «Миколаївобленерго». 

Пункти 2, 3, 4, 5 рекомендовано виключити з проєкту рішення та направити на 
доопрацювання  у зв'язку з необхідність вивчення питання щодо законності 
присвоєння адрес об'єктам виконкомом міської ради.   
 

ВИСТУПИЛИ: 
Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, який проінформував присутніх, що 
отримав роз’яснення з приводу пунктів 2-5 від головного архітектора Баштанської ОТГ 
та знімає свої зауваження до проекту рішення, водночас запропонував доручити КО 
«Правопорядок» провести обстеження та за його результатами  підготувати звернення 
до правоохоронних органів щодо пошкодження зелених насаджень без отримання на те 
дозвільних документів, за адресою вулиця О.Сизоненка,9/24, 9/23, 9/22, 9/21 з метою 
відшкодування відновлювальної вартості.   
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 38  додається) 
 

45.  СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
оренду.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин  та  охорони  навколишнього  середовища 

 
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано доповнити пункт 6 

проєкту рішення та покласти контроль за виконанням даного рішення на відділ з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього середовища. 

 

Проведено голосування з урахуванням змін:   

Підсумки голосування:  



«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 39  додається) 
 

46.  СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 14 травня 2020 року №5 «Про 
розірвання договору оренди землі».  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 40  додається) 
 

47. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 41  додається) 
 

48.  СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 42  додається) 
 

49.  СЛУХАЛИ:  
Про скасування рішення міської ради від 23 червня 2020 року №17 «Про дозвіл на 
розробку проєкту землеустрою щодо зміни цільового призначення земельної 
ділянки».  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» 1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 43  додається) 
 

50.  СЛУХАЛИ:  
Про скасування рішення міської ради від 04 березня 2020 року №41 «Про 
припинення права власності (користування) земельної ділянки». 



Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
 Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійної комісії з питань соціального захисту медицини, торгівлі,  
побутового обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, 
духовності, законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності  та  етики 
депутатами не було підтримано даний проєкт рішення, так як згідно зі статтею 141 
Земельного кодексу право користування припиняється у разі ліквідації юридичної 
особи та систематичної несплати податків.  
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 44  додається) 
   

51.  СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

  
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій депутатами не було підтримано даний проєкт рішення, у 
зв’язку з тим, що земельна ділянка, на яку подано заяви, перебуває в оренді у ФГ 
«ЧШЛ». 
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 1, «ПРОТИ» - 15, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  не прийнято) 

 

52.  СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства 
гр.Саврилову М.М.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 45  додається) 
 

53.  СЛУХАЛИ:  
Про припинення права власності (користування) земельною ділянкою. 

 Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 



Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано внести зміни до проєкту 
рішення та відмовити громадянину Коргуту Андрію Михайловичу у припиненні дії 
договору оренди землі у зв'язку з тим, що дане питання не відноситься до компетенції  
органів місцевого самоврядування, так як земельна ділянка відноситься до земель 
держаної форми власності.  

 
Проведено голосування з урахуванням змін:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 46  додається) 
 

54.  СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданнях постійних комісій депутатами не було підтримано даний проєкт рішення, 
але необхідно визначитись та прийняти рішення. 

 
Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ запропонував зняти з розгляду 
даний проект рішення з метою його доопрацювання та розгляду на позачерговій сесії.  
  

Проведено голосування за виключення з порядку денного даного рішення з метою 
доопрацювання:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (виключити з порядку денного проект  рішення «Про відмову в 
наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
у власність для ведення особистого селянського господарства» з метою 
доопрацювання та розгляду на позачерговій сесії) 

 

55. СЛУХАЛИ:  
Про погодження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 9 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 47  додається) 
 

56.  СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради САВЧУКА Михайла Івановича  
щодо необхідності  вирішення питання про заміну опор ліній електропередач по 
вул.Квітневій в м.Баштанка. 



Доповідали: Михайло САВЧУК, депутат міської ради  

Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ, перший заступник 
міського голови  

       В ході обговорення було запропоновано підтримати депутатський запит 
депутата міської ради САВЧУКА М.І.  про вирішення питання щодо заміни 
опор ліній електропередач по вул. Квітнева в м.Баштанка. 
     Окрім того, запропоновано доручити відділу з питань житлово-комунального 
господарства, благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та 
комунальної власності підготувати та направити звернення до АТ 
«Миколаївобленерго» щодо необхідності заміни аварійних  опор ліній 
електропередач по вул.Квітнева в м.Баштанка.  

 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 48  додається) 
 

57.  СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради САВЧУКА Михайла Івановича  
щодо затвердження Положення про стипендію міського голови провідним 
спортсменам Баштанської ОТГ та їх тренерам і порядок її призначення. 

Доповідав: Михайло  САВЧУК, депутат міської ради  
 

     В ході обговорення депутатами було запропоновано підтримати депутатський запит 
депутата міської ради  САВЧУКА М.І.  щодо затвердження Положення про стипендію 
міського голови провідним спортсменам Баштанської ОТГ та їх тренерам і порядок її 
призначення та  доручити: 
- відділу освіти, молоді та спорту виконавчого комітету міської ради розробити та 
подати на розгляд чергової сесії міської ради Положення про стипендію міського 
голови провідним спортсменам Баштанської ОТГ та їх тренерам і порядок її 
призначення; 

 

- фінансовому відділу міської ради передбачити в проєкті міського бюджету 
Баштанської міської ради на 2021 рік видатки на виплату стипендії міського голови 
провідним спортсменам Баштанської ОТГ та їх тренерам, в межах фінансового 
ресурсу. 
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 49  додається) 
 

58. Різне: 
- Про погодження спрямування коштів міського бюджету Баштанської 

міської ради на 2020 рік на проведення ремонту під’їзних шляхів до 
будинків по вул. Промислова, 28, 30, 32 (1000 м 2 - 440,0 тис.грн.). 



Інформує: 
 

Володимир  ДРАГУНОВСЬКИЙ, перший заступник 
міського голови  

         Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ поставив на голосування 
пропозицію про погодження спрямування коштів міського бюджету Баштанської 
міської ради на 2020 рік на проведення ремонту під’їзних шляхів до будинків по вулиці 
Промислова, 28, 30, 32 (1000 м 2 - 440,0 тис.грн.) 

  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 10, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 13 

ВИРІШИЛИ:      (доручити комісії по обстеженню дорожньої мережі Баштанської 
ОТГ вирішити питання щодо спрямування бюджетних коштів на ремонт доріг 
комунальної власності із визначенням конкретних об’єктів  ) 

 

- Про погодження спрямування коштів міського бюджету Баштанської 
міської ради на 2020 рік на проведення ремонту проїзду від 
вул.Баштанської республіки до містечка «Казка» (300 м 2 – 209,0 тис.грн).  

Інформує: 
 

Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ, перший заступник 
міського голови  

         Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ поставив на голосування 
пропозицію про погодження спрямування коштів міського бюджету Баштанської 
міської ради на 2020 рік на проведення ремонту проїзду від вул.Баштанської 
республіки до містечка «Казка» (300 м 2 – 209,0 тис.грн).  
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 10, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -13 

ВИРІШИЛИ:      (доручити комісії по обстеженню дорожньої мережі Баштанської 
ОТГ вирішити питання щодо спрямування бюджетних коштів на ремонт доріг 
комунальної власності із визначенням конкретних об’єктів  ) 
 

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ оголосив про закриття сесії.  
           

                                                 Лунає  Державний  Гімн  України. 
 

 

Міський голова                                                                         Іван РУБСЬКИЙ 

 

 

 

Протокол вела: начальник відділу  організаційно-  

кадрової роботи та контролю                                                   Юлія  ГЛАДКА                                   


